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Fråga till Adam Reuterskiöld

Under pandemin har vi vant oss vid att kommunfullmäktige har varit mer tillgängligt för 
allmänheten då de har kunnat följa det på Youtube. Miljöpartiet de gröna i Ekerö har genom 
en del publika evenemang försökt uppmuntra allmänheten att följa kommunfullmäktige. Det 
har dock varit svårt att göra det riktigt attraktivt då radiosändning inte är ett lika levande 
media som rörlig bild och då det är svårt att följa med på som egentligen händer i 
fullmäktigesalen. Då radiosändningen avbröts mitt under pågående fullmäktige 2021-11-23 
finns det en risk att de som försökte följa kommunfullmäktige tröttnar om det inte skapas mer 
tilltalande och tillgängliga former.

Adam Reuterskiöld, är du beredd att skyndsamt vidta åtgärder för att allmänheten ska kunna 
följa kommunfullmäktige i direktsändning genom Youtube eller annan rörlig mediekanal?

Ulrika Sandin
Miljöpartiet de gröna Ekerö


